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П И Т А Н Е

От Стоян Витанов, общински съветник от групата на БСП

Относно: Сключени договори от Община Велико Търново за доставка на 
електроенергия на свободния пазар за уличното осветление.

уличното осветление се харчат 33 % от местните приходи на Община 
Велико Търново. При дискусията относно отчета на бюджета за 2018 г. 
станаха ясни два безспорни факта, свързани с разходите за чистота:

1. Увеличението на разходите, което започва от 2016 година, се 
покрива извън целево събираните от физически и юридически 
лица средства, с данъчни и неданъчни приходи. Само за 2018 г. 
това увеличение над целево заплащаната „такса смет" възлиза на 
1.6 мил. Лева. Причината : бездействието Ви като кмет и 
Председател на УС на НСОРБ и на Правителството относими към 
въвеждането на нова, справедлива методика за заплащане на 
„такса смет".

2. Компенсирането на това бездействие се калкулира с бюджетната 
прогноза за 2022, когато предвиждате шоково увеличение на

Уважаеми г-н Панов,

Само за две разходни пера -  за чистота и електроенергия за



„такса смет" с минимум 27 %. Казано по друг начин, готвите 
данъчна „балтия" на граждани и фирми в средата на следващия 
мандат.

По различни причини с много въпросителни остана дебата по 
разходите за улично осветление, за които отива всеки 20-ти лев 
общински приход.

Това е основанието да Ви задам въпросите от настоящото 
питане, на които настоявам да отговорите така пунктуално, както 
са зададени.
1. С какви аргументи се отказахте от регулирания пазар на 

електроенергия и излязохте на свободния пазар за уличното 
осветление?

2. При какви цени са сключени договорите през 2017, 2018 и 2019 
година и с кои фирми?

3. Подписвани ли са анекси към тези договори и ако да -  при 
какви ценови параметри и с какъв срок?

4. Какви цени са утвърждавани от КЕВР за регулирания пазар 
през 2016,2017 и 2018 година?

5. Извършван ли е анализ на разходите за улично осветление -  
сравнимо на свободния и регулирания пазар-преди 
сключване на поредния договор на свободния пазар?

6. Каква е консумацията на електроенергия за улично осветление 
през 2016, 2017 и 2018 година?

7. На колко лева възлизат разходите за улично осветление през
2016.2017 и 2018 година?

8. Извършвана ли е смяна на еднотарифни с двойнотарифни 
електромери и на колко възлиза тяхната бройка през
2016.2017 и 2018 година -  общо и поотделно за всяка година? 

Моля да отговорите устно, с писмен вариант на отговора.

10 април 2019 г. С уважение:

Велико Търново Стоян Витанов


